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R O櫥下式
純 淨 即 熱 濾 水 系 統
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1200 GPD超高供水量 3秒裝滿一杯水
1200 GPD Ultra High Capacity For Fast & Steady Purified Water 
智能RO即熱濾水系統每日可過濾1,200加侖超大容量純淨水，濾水更快水流更大滿足大家庭日常用水需求。強勁濾水技術確保出水快而穩

定，相比市面上僅600 GPD的一般濾水器，出水速度及水流量大一倍，不到3秒即可裝滿一杯水，讓每位家庭成員都能隨時輕鬆享用純淨飲

用水。
Smart Faucet RO Instant Hot Water Purifier delivers up to 1,200 gallons of purified water per day (GPD), satisfying demands of even large families. Powerful water 
filtration technology ensures fast and steady water output; compared to most water filters on the market with only 600 GPD, the water output speed and flow rate are 
doubled, filling a glass in less than 3 seconds, so all family members can enjoy instant clean drinking water without waiting.

RO+PPC四重過濾 水質純淨無雜質
RO+PPC 4-Stage Filtration Ensures Clean Purified Drinking Water
RO逆滲透及3合1複合雙濾芯設計，4重高效過濾小至0.0001微米的雜質及有害物質，包括細菌、病毒、重金屬、寄生蟲、沉澱物、殘留氯

氣及農藥等，更能消除水中顏色和異味，極速過濾出純淨水質，確保水龍頭輸出的每滴水都清澈甘醇。
RO reverse osmosis filter together with 3-in-1 composite filter offer a 4-stage purification system that instantly filtrates out 0.0001 micron contaminants and 
harmful substances including bacteria, viruses, heavy metals, parasites, sediments, pesticides and chlorine, ensuring every drop of water from the smart 
faucet is clean and pure. 

第一重：高密度PP棉
Stage 1: High density PP cotton
攔截水中懸浮粒子、泥沙石及鐵鏽等較大顆粒
Intercepts larger particles in water such as suspended solids, 
sediments, rust, etc.

第二重：前置活性炭濾芯
Stage 2: Carbon rod prefilter
吸附氯氣、顏色及異味等污染物
Absorbs pollutants in water such as chlorine, odors and color 
particles, etc.

第三重：RO逆滲透膜
Stage 3: RO reverse osmosis membrane
高效去除0.0001微米細菌、病毒及重金屬等超細雜質
Effectively filters out 0.0001 micron fine contaminants such 
as bacteria, viruses, heavy metals, etc.

第四重：後置活性炭濾芯
Stage 4: Carbon rod post-filter
進一步隔濾並改善水質和口感，輸出清澈純淨水
Further improves water texture and taste

1200
GPD
淨水流量
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可直接安心飲用 保障您和家人健康
Can Directly Drink from Faucet
Safeguarding Your Family’s Health
智能RO即熱濾水系統有效過濾99.99%*金黃葡萄球菌和大腸桿菌

等細菌、99.99%*病毒、99.99%*甲醛等揮發性有機化合物，以及

99.5%*氯氣，與水接觸的所有零件絕無雙酚A（BPA）為您和家人

帶來健康可靠的飲用水，從水龍頭接水後可直接安心飲用。
Smart Faucet RO Instant Hot Water Purifier effectively filtrates out 99.99%* 
bacteria such as S.aureus and E.coli, 99.99%* viruses, 99.99%* VOCs including 
formaldehyde, and 99.5%* chlorine. All parts that come into contact with water 
are made of BPA-free materials, delivering fresh and purified drinking water 
directly from the faucet.

一按瞬間即熱 熱水無需等待
Tankless Design
One Touch Delivers Pure Hot Water
先進即熱技術配合2,200W高功率，一按即時為您提供新鮮純淨熱

水，即熱即飲。無儲水箱設計，不但能省卻等待煲水的時間，更

可避免因不斷翻煲而產生有害物質，無論飲水、沖茶、泡咖啡，

都飲得更健康、更方便。
Advanced instant heating technology together with 2,200W high-power 
instantly provide you with fresh and purified hot water at the touch of a 
key. Tankless design not only eliminates boiling time, but also avoids the 
formation of harmful substances due to continuous boiling. Drinking water, 
brewing tea, making coffee and preparing baby formula have never been 
more convenient and satisfying. 

智能水質檢測 即時顯示純淨度
Smart Water Quality Detection
Displays Real Time Water Purity Level
智能水龍頭內置「溶解性固體總量(TDS)」監測功能，實時檢測所

輸出飲用水的TDS數值，方便您隨時檢查水質。睇得見的純淨度，

為您和家人的健康提供多一份保障，飲得更放心。
Smart faucet is built-in with Total Dissolved Solids (TDS) detection function, 
displaying real time TDS count of the water streaming out from the faucet, 
so you can check the water quality at a glance. Reassuring pureness you 
can see and trust.

5檔溫度精準控溫 調製各式飲品
5 Precise Temperature Settings
For Making All Kinds of Beverages
提供100°C、85°C、65°C、45°C、25°C*共5檔溫度選擇，提供

室溫以至滾燙的純淨飲用熱水；智能精準控溫，方便習慣早晚一杯

暖水的您，煮飯、煲湯、調製各式飲品甚至嬰兒配方都得心應手。
5 temperature settings of 100°C/85°C/65°C/45°C/25°C* cater to your needs 
from tepid to boiling hot pure drinking water; intelligent precise temperature 
control makes it super convenient for a healthy cup of warm water in the 
morning, cooking, preparing various beverages and even baby formula.

*檢測報告 Test report: HKCC #2024SP13404R01、#2024SP13404R02、
#JKS24110009A、#JKS24110009B、#2024SP13404R05
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超耐用濾芯設計 智能提示 簡易換芯
Ultra Durable Filter Design  Faucet Light On? Time to Change!
RO逆滲透濾芯的使用壽命長達約2年*，毋須頻繁更換。當濾芯壽命到期時，智能水龍頭上的指示燈將自動亮著提示用家換芯，只需簡

單一拉即可取出舊濾芯並裝上新濾芯，極致簡單方便，確保濾水效果始終如新。
RO reverse osmosis filter has a lifespan of about 2 years*, eliminating the need for frequent replacement. When the filters need replacing, icons on the Smart Faucet 
will light up to let you know. Changing filters is fast and effortless, simply twist and pull out the old filter and insert the new filter, and continue to enjoy clean purified 
drinking water without pause. 

纖巧機身設計 櫥下安裝 靈活慳位
Slim Stylish  Under-Sink Installation Saves Kitchen Space 
無水缸纖巧機身設計，適合安裝於廚櫃鋅盤下，毋須額外佔用桌面，保持廚房環境整潔美觀，助您用盡屋企每吋空間。而安裝靈活簡單，

配備13A插頭，只需接駁來水及出水即可使用，無需繁複駁線，極之方便。
Tankless design is slim and stylish, perfect for installing under the kitchen sink, saving precious kitchen counter space and keeps your kitchen looking tidy 
and clutter-free. Smart Faucet RO Instant Hot Water Purifier comes with a 13A SB plug so no wiring is necessary, simply connect to your water pipes and it 
can be used immediately.

長效過濾持久清新
Purity That Lasts

*濾芯建議更換周期
*Recommended filter replacement frequency

RO
 24個月
Months

PPC
 12個月
Months

*視乎使用頻率而可能有所不同
*may differ according to usage frequency |   7
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更多產品資訊
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SRO-012_PS_24(1)

嵌入式廚房電器系列 Built-In Series

型號 Model SRO-012

電壓/頻率 Voltage/Frequency 220 V/50 Hz

額定功率 Rated Power 2,200 W

最大容量(加侖/每日) Maximum Purifying Capacity (Gallons/Day) 1200 GPD

適用來水溫度 Inlet Water Temperature Range 5-38°C

來水壓力 Inlet Standard Water Pressure 0.1-0.4 MPa

主機尺寸 Main Unit Dimensions
智能水龍頭 Smart Faucet Dimensions

(H) 450 x (W) 147 x (D) 452 mm
(H) 369.5 x (W) 57 x (D) 199 mm

淨重 Net Weight 16.5 kg

*本產品必須安裝在水壓低於0.4MPa的供水管上，水壓大於0.4MPa必須安裝減壓閥。 
*This product must be installed on a water supply pipeline with a water pressure lower than 0.4MPa. If the water pressure exceeds 0.4MPa, a pressure-reducing valve must be installed.

WiFi智能電磁電陶爐 氣體煮食爐 超薄變頻抽油煙機 變頻抽油煙機 微蒸烤焗爐 450mm焗爐

恆溫酒櫃 消毒碗櫃 暖碟櫃 29cm Domino煮食爐 雙頭電磁爐 WiFi智能抽油煙機 台式抽油煙機

多功能蒸烤焗爐 洗衣乾衣機 無霜雪櫃 德國即熱式熱水器450mm洗碗機


